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Protokół nr 29/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 09.11.2016. 

 
Obecni: 10 radnych oraz 3 gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 26.10.2016. 

3. Uchwała dzierżawy terenu. 

4. Uchwała zmieniająca plan rzeczowo - finansowy. 

5. Wnioski ze spotkania dot. Parku Wolności w Podjuchach. 

6. CAL PODJUCHY. 

7. Stanica Wodna Podjuchy. 

8. SBO2017. 

9. Dzień Seniora 2016 

10. Zamkniecie obrad Komisji Statutowej. 

11. Spotkanie z Policją. 

12. Sprzątanie w Podjuchach. 

13. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia.  

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 26.10.2016. 

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 10 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.3. 

Uchwałą nr 65/16 Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w zamiarze dzierżawy  

fragmentu nieruchomości gminnej nr 3/1 obręb 4112 (jak na załączonych mapkach) 

położonych przy ulicy Torowej w Szczecinie. Nieruchomość użytkowana będzie jako plac 

manewrowy samochodów ciężarowych.  

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 10 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 
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Ad.4. 

Uchwałą nr 66/16 Rada Osiedla Podjuchy zmieniła istniejący plan rzeczowo-finansowy na rok 

2016 do aktualnego kształtu potrzeb. 

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 10 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Zdano relację ze spotkania Radnych Osiedla Podjuchy z projektantem Parku Wolności, 

przedstawicielami ZUK-u oraz WGKiOŚ. Biorąc pod uwagę wnioski z tego spotkania 

omówiono poszczególne elementy parku: 

- małą architekturę, 

- oświetlenie, 

- fontannę, 

- plac zabaw, 

- ścieżkę zdrowia, 

- pomnik Moniki Szwaji, 

- wybieg dla psów. 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła sekretarz Marta Wójcik, protokołowanie przejął 

przewodniczący Maciej Szyszko. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Maciej Szyszko poinformował, iż trwają ostatnie uzgodnienia w sprawie CAL 

Podjuchy przed ogłoszeniem konkursu architektonicznego. 

 

Ad.7.  

Przewodniczący poinformował, iż trwają intensywne konsultacje w projekcie Stanicy Wodnej 

Podjuchy. O przekazywanie uwag poproszeni zostali przedstawiciele małej turystyki wodnej, 

sportów wodnych. Przewodniczący zaproponował zaproszenie na przyszłe posiedzenie 

architekta realizującego zadanie. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, iż ambicją każdego osiedla powinno być zgłaszanie 

projektów do Budżetu Miasta. To Rady Osiedla są katalizatorami ciekawych pomysłów. To tu 

zgłaszane są problemy mieszkańców, następuje urealnienie potrzeb. Dlatego tak jak w 

ubiegłym roku, członkowie zarządu RO Podjuchy korzystając z podstawowych uprawnień 

obywatelskich zgłosili do SBO2017 trzy projekty: BUKOVASPORT, PARK DOBROSĄSIEDZKI 

oraz Rewitalizacja fragmentu Parku WILIMSKIEGO. Projekt drugi i trzeci są już po ocenie 

formalnej i merytorycznej. Projekt pierwszy został odesłany do ponownej oceny  jednostek 
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miasta. Wciąż ma duże szanse na włączenie w poczet projektów głosowanych. W tym 

szerokim kontekście przewodniczący Maciej Szyszko zaapelował o zaangażowanie w 

kampanię promocyjną naszych projektów. Tym bardziej, że wszystkie trzy projekty 

pokrywają się z wypracowanymi założeniami listy priorytetów osiedla Podjuchy kadencji 

2015-2019.  

  

 

Ad.9.  

Omówiono stan przygotowań do Dnia Seniora 2016. 

 

Ad.10. 

W dużym streszczeniu omówiono efekt finalny posiedzeń Komisji Statutowej dot. Rad Osiedli. 

 

Ad.11. 

Omówiono ustalenia spotkania z Radami Osiedli w Komendzie Miejskiej Policji w Szczecinie. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący poinformował radnych o alertach na sprzątanie osiedla – główne drogi, pobocza i 

skwery. 

 

Ad.13. 

Mieszkaniec Podjuch Pan Robert Dzierzęcki postawił pytanie o doświetlenie przejść dla pieszych oraz 

zapytał o szansę na świąteczne, podświetlane ozdoby w miejskiej przestrzeni Podjuch. W odpowiedzi 

przewodniczący wskazał na doświetlenie w bliskiej perspektywie przejścia dla pieszych w na ulicy 

Metalowej na wysokości Dworca PKP. Wykonawca właśnie przejął plac budowy. W kwestii 

świątecznych ozdób i iluminacji wskazano, iż kierowano w tej sprawie zapytania do ZDiTM Szczecin. 

W chwili obecnej jest to towar bardzo deficytowy. Z pewnością szanse na jego pozyskanie wzrosną po 

powołaniu do życia bardziej reprezentatywnych przestrzeni osiedla – Park Wolności, CAL Podjuchy.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik, w drugiej części posiedzenia Maciej Szyszko. 

 

 

 

 

 

 

 


